
 

March 2, 2022 

 

To safeguard our customers and staff and mitigate infection risks of COVID-19, the MPF customer service 
counters at YF Life Trustees will be temporarily closed from March 3, 2022 until further notice. During this 
period, customers are welcome to call the MPF hotline 2533 5522 for enquiries. 
 
The MPF document drop box will continue to be in service at Suite 1208, 12/F, Tower 6, The Gateway, 9 Canton 
Road, Tsimshatsui during this time. Please note that currently there is no MPF document drop box available in 
our other offices. 
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為保障客戶和員工及減低新冠病毒感染的風險，萬通信託的強積金客戶服務櫃枱從 2022 年 3 月 3 日起

暫停開放，直至另行通知。在此期間，客戶請致電強積金熱線 2533 5522 作出查詢。 

 

在此期間，強積金文件投遞箱將繼續在尖沙咀廣東道 9 號港威大廈 6 座 12 樓 1208 室提供服務。請注

意，本公司的其他辦事處現時並沒有強積金文件投遞箱服務。 

 

 

萬通信託有限公司  謹啟 

2022年 3月 2日 

 


